
 

 

Protokoll fört vid 121:a ordinarie styrelsemötet för  
Aneby Näringsliv ekonomisk förening. 
 
Datum: 2022-05-11, kl. 18.00-19.30 
Plats: Näringslivets Hus 
Närvarande: Tomas Axelsson, Lars-Erik Fälth, Stefan Hagström, Josefin Björlingson, Daniel Berlin, Ola 
Gustafsson 
Frånvarande: Beata Allen, Marco Fjordmark, Mikael Fornander (adjungerad) 
Övriga: Marthina Knutsson 
 
§ 1 Mötets öppnande  
Ordförande Tomas Axelsson öppnar mötet.  
 
§ 2 Ny organisation, presentationsrunda 
Eftersom det här är första ordinarie styrelsemötet efter årsstämman görs en presentationsrunda där de nya 
ledamöterna Stefan Hagström och Josefin Björlingson introduceras. Detsamma gäller nya 
affärsutvecklaren Marthina Knutsson, som nu är med på sitt första styrelsemöte. 
 
§ 3 Justerare 
Till att justera dagens protokoll utses Stefan Hagström. 
 
§ 4 Föregående protokoll 
Protokoll från styrelsemötet 2022-04-04 godkänns och läggs till handlingarna.  
 
§ 5 Ekonomi, inkomster/utgifter samt fasta och rörliga kostnader 
Kassören Daniel Berlin gör en presentation av budgeten för det innevarande verksamhetsåret. I budgeten 
har det tagits höjd för en kostnad på 100.000 kr för företagsmässan, vilket beslutats av styrelsen redan 
hösten 2021. 
Totalt sett landar budgeten på ett plusresultat med cirka 6.000. 
Styrelsen beslutar fastställa budgeten för 2022. 
 
§ 6 Företagsmässan 2022, organisation m.m. 
Lars-Erik Fälth rapporterar om dagsläget inför företagsmässan 23-24 sept. Planeringen pågår och 
anmälningsläget ser bra ut. 55 företag är anmälda och nu görs en extra drive med förlängd anmälningstid 
fram till 20 maj. Ett antal företag som visat intresse ska kontaktas på nytt.  
 
§ 7 Aktiviteter 
 
Genomförda aktiviteter 
Årsstämman 2022-04-21: Mycket trevlig aktivitet på Wiredaholm. 20-talet personer deltog. 
Prisutdelningarna till Årets företagare och Årets unga företagare genomfördes i samarbete med 
Företagarna. 
Frukostmöte 2022-05-05: Presentation av nya kommundirektören Mikael Fornander, nya 
affärsutvecklaren Marthina Knutsson, samt presentation av Kristian Andersson, Almi, om regional 
exportsamverkan. 
 
Kommande aktiviteter 
Frukostmöte 2022-06-02: Programpunkt ännu ej klart. 



Golfmästerskap 2022-08-17: Inbjudan går ut under juni månad. Samma förutsättningar som tidigare, där 
ANL står för delar av kostnaden i likhet med 2021 (beslut ebligt nedan om kostnadsfördelning vid 
styrelsemöte 2021-05-25).  
Anmälningsalternativ och kostnad  Medlem i ANL Ej medlem 
· 18 hål poängbogey, start 14:30 (inkl fika o grill)  200:-  500:-  
· Korthålstävling, start 16:30, klubbor utlånas (inkl grill) 200:-  400:-  
· Wiredaholms grillbuffé, start 19:30  200:-  200:- 
Spelare som ej har Wiredaholm som hemmabana, betalar också ordinarie greenfee. 
Resterande del bekostar Aneby Näringsliv. 
 
After work 2022-08-25: Förslagsvis mat på Restaurang Byn och därefter besök hos Årets företagare, 
Klockaregårdens Fönsterhantverk & snickeri. 
 
§ 8 Framtida aktiviteter, utbildningar med mera 
Diskuteras kring vad vi kan erbjuda från näringslivsföreningen till våra medlemmar. Det finns förfrågan 
kring utbildningar för att skaffa körtillstånd för saxlift och bomlyft. För många mindre företag kan det 
också vara svårt med HR-frågor, och Josefin erbjuder sig att hjälpa till med detta. 
 
Stefan undersöker möjligheten att genomföra kurs likt den som genomfördes i mars 2020, där Attends 
svarade för kursledare för körtillstånd till saxlift och bomlyft. 
 
Josefin erbjuder att vid tre tillfällen finnas tillgänglig för frågor relaterade till HR och personal hos 
medlemsföretagen. 18 maj, 1 juni, 31 aug. 
 
 
§ 9 Frågor rörande köpmännen 
Planering pågår för fullt inför Anebydagen, lördag 28 maj. Stort intresse både för annonsering på 
storbildsskärm och utställningsplatser på torget. 
 
§ 10 Science park – affärsutvecklare 
Marthina är på väg att sätta sig in i rollen. Nu är det en intensiv fas med att utbilda sig kring de Science 
park-insatser som krävs, samt att sätta sig in i arbetet i Aneby resp Eksjö kommun. Planerar för att kunna 
genomföra utbildningar/informationsträffar under hösten. 
 
§ 11 Information från kommunen 
Eftersom såväl KSO (Beata) som kommundirektören (Mikael) ej har möjlighet att närvara stannar 
informationen vid att intensivt arbete pågår med budgetberedningen. Översiktsplanen är ute för samråd. 
 
§ 12 Medlemsfrågor 
Oasen HVB (Humana) har meddelat att de har för avsikt att lämna sitt medlemskap i föreningen från och 
med kommande årsskifte. 
 
§ 13 Nästa styrelsemöte 
Onsdag 31 aug kl 18.00 
Onsdag 23 nov kl 18.00 
 
§ 14 Avslutning 
Ordförande avslutar mötet kl. 19.30. 
 
 
Justeras: 
 
 
Tomas Axelsson Stefan Hagström Ola Gustafsson  
mötesordförande justerare         sekreterare   


